

CSTM 2022 Toronto in-person – Registration is now open

The CSTM is very pleased to be holding the 2022 CSTM Conference in person in Toronto. The conference will be held at the Westin Harbour Castle hotel from **May 26 – 29, 2022**. Please join us for the Thursday workshop day followed by our exciting scientific program and excellent networking opportunities.

For more information about the conference click here [CSTM - 2022 General Information \(transfusion.ca\)](https://cstm2022.dryfta.com/)

To register now click here <https://cstm2022.dryfta.com/>

- ◆ Note: Registration includes breakfast, refreshments during breaks, and lunch, that are provided for each day you are registered.
- ◆ **Reminder: There will be no on-site registration this year.**

CSTM 2022 Conference Sessions Available in French

Please note that all the conference plenary sessions and at least one session in each time slot will be translated so that a French session will always be available during the conference except for the oral abstracts on Saturday. Please help to pass on the message to all those who may prefer to listen in French. See the [updated program](#) showing the sessions that will be translated.

Help Promote the CSTM 2022 Conference

Your help to promote this year’s conference would be much appreciated. Kindly print copies of [the CSTM 2022 poster](#) and place them in strategic locations to ensure that your colleagues won’t miss it.

CSTM 2022 Toronto T-shirt Design Competition

Congratulations to Alvin Chiu, winner of the CSTM 2022 T-Shirt design contest! The T-shirts will be available for ordering soon. The estimated cost of the shirt is \$30; logos will be printed on white T-shirts. For more information, [click here](#). We will notify you as soon as the T-shirts can be ordered.

CSTM 2022 Toronto Fun Run

Bring your running gear for an early morning run on Friday! Runners/joggers will meet in the hotel lobby at 0700 and go for a run along the picturesque lakefront Martin Goodman Trail. We will have refreshments waiting for you when you return. There are so many landmarks to see along the waterfront – including Harbourfront Centre, the wave decks along Queens Quay, the Music Garden and Trillium Park. [See more](#).

CSTM 2022 Sponsors and Exhibitors

CSTM 2022 Conference Organizing committee are very grateful to the partners, sponsors and exhibitors who are making this conference possible.

Sponsors:

Collaborative Partners	Platinum Sponsors	Gold Sponsors	Silver Sponsors	Bronze Sponsors
Canadian Blood Services	CSL Behring	Takeda Canada Inc.	MAK-SYSTEM	Bio Rad
Héma-Québec	Grifols		Novo-Nordisk	Immucor
	Ortho Clinical Diagnostics			Roche

Exhibitors:

Bio-Rad	Canadian Blood Services	CSL Behring	Fresenius Kabi
Grifols	Haemonetics	Héma-Québec	Immucor
Intermedico	MAK-SYSTEM	Novo Nordisk	ORBCON
Ortho Clinical Diagnostics	Recordati Rare Diseases	Takeda Canada Inc.	Werven

What else? Check out the [CSTM Website!](#)



SCMT 2022 Toronto en présentiel – Inscription maintenant ouverte.

La SCMT est très heureuse de tenir le Congrès 2022 de la SCMT en présentiel à Toronto. Le congrès aura lieu à l'hôtel Westin Harbour Castle **du 26 au 29 mai 2022**. Joignez-vous à nous pour la journée d'atelier, notre passionnant programme scientifique et nos excellentes opportunités de réseautage.

Pour en savoir plus sur le congrès, cliquez ici : [Congres-annuel-Toronto/2022-Informations-generales](#)

Pour vous inscrire maintenant, cliquez ici : <https://cstm2022.dryfta.com/>

- ♦ Note : L'inscription inclut le déjeuner, les rafraîchissements pendant les pauses et le dîner fournis pour chaque journée à laquelle vous êtes inscrit.
- ♦ Note: il n'y aura pas d'inscription sur place cette année.

Séances du congrès disponibles en français

Veillez noter que toutes les séances plénières du congrès ainsi qu'une séance dans chaque créneau horaire seront traduites afin qu'une séance en français soit toujours disponible pendant le congrès, sauf les résumés oraux du samedi. Aidez-nous à transmettre le message à tous ceux qui préfèrent écouter en français. Consulter [le programme mis-a-jour](#) pour connaître les séances qui seront traduites.

Aidez à promouvoir le congrès 2022 de la SCMT

Nous vous serions reconnaissants si vous pouviez nous aider à promouvoir le congrès de cette année. Veuillez imprimer des copies de [l'affiche SCMT 2022](#) et les placer dans des endroits stratégiques pour vous assurer que vos collègues ne les manquent pas.

SCMT 2022 Toronto - Concours de design de T-shirt

Félicitations à Alvin Chiu, gagnant du concours de design de T-Shirt SCMT 2022 ! Les T-shirts seront bientôt disponibles pour la commande à un coût approximatif de 30\$; les logos seront imprimés sur des T-shirts blancs. Pour plus d'informations, [cliquez ici](#). Nous vous informerons dès que les T-shirts pourront être commandés.

SCMT 2022 Toronto – Course à pied

Apportez votre matériel pour participer à une course à pied en matinée le vendredi! Les coureurs/joggeurs se retrouveront dans le hall de l'hôtel à 7 h et feront une course le long du sentier pittoresque Martin Goodman. Des rafraîchissements vous attendront à votre retour. Il y a tant de points d'intérêt à voir le long de la rive, y compris le Harbourfront Centre, les « wave decks » le long de Queens Quay, le Music Garden et le parc Trillium. [Voir plus](#).

Commanditaires et Exposants – SCMT 2022

Le comité organisateur du congrès SCMT 2022 est très reconnaissant aux partenaires, commanditaires et exposants qui rendent ce congrès possible.

Commanditaires :

Partenaires collaboratives	Commanditaires de platine	Commanditaires d'or	Commanditaires d'argent	Commanditaires de bronze
Canadian Blood Services	CSL Behring	Takeda Canada Inc.	MAK-SYSTEM	Bio Rad
Héma-Québec	Grifols		Novo-Nordisk	Immucor
	Ortho Clinical Diagnostics			Roche

Exposants :

Bio-Rad	Canadian Blood Services	CSL Behring	Fresenius Kabi
Grifols	Haemonetics	Héma-Québec	Immucor
Intermedico	MAK-SYSTEM	Novo Nordisk	ORBCON
Ortho Clinical Diagnostics	Recordati Rare Diseases	Takeda Canada Inc.	Werven

Quoi d'autre ? Consultez le [site Web de la SCMT](#) !

